



Educational Excursions  
Unit 1204, 135 Bonham  
Strand Trade Centre  
135 Bonham Strand  
Sheung Wan, Hong Kong

Telephone: (852) 3590 3356

Email: [info@educational-excursions.com](mailto:info@educational-excursions.com)

Travel Agents Licence No: 353944

## **Programme Proposal(G8-12)**

**Destination:** Siem Reap Province, Cambodia

**Programme Dates:** November 17 - 22, 2019

### **Educational Excursions**

Educational Excursions is a Hong Kong-based licensed travel agency founded and managed by a qualified and experienced teacher. We coordinate **service learning** trips throughout Asia, which focus on building sustainable partnerships with communities in need. Involvement in our programmes leaves participants feeling that they have truly connected with host communities and made significant contributions to their development. These experiences are designed to help students become responsible **global citizens**.

Our programmes provide participants with opportunities to sharpen important life skills related to communication, teamwork, problem-solving and leadership. Students may also benefit from academic credits awarded by Hong Kong's Education Bureau, the International Baccalaureate Organisation, and through various other curricula.

## **Specialised Services**

**Personal Websites:** Each client-school is presented with a personal websites displaying all programme details. Each website has an embedded Discussion Forum useful to the group before, during and after the trip.

**Visa Arrangements:** Educational Excursions can assist with the arrangement of travel visas.

Ground Transportation: Educational Excursions can assist with travel arrangements to, from and within the host country.

**Ground Programme:** Educational Excursions works with its partners to assist with the arrangement of activities and accommodation in the host country.

**Risk Management:** Educational Excursions provides risk management documents covering all programme activities.

**Travel Insurance:** Educational Excursions can arrange travel insurance for all participants covering all activities including 'manual labour'.

**Certificates of Appreciation:** All participants receive certificates honouring their commitment to service.

**Programme T-shirts:** All participants are given trip T-shirts prior to departure, which help build a sense of camaraderie and shared purpose.

## **Service Project** (Community Development Project)

The Angkor Educational Experience (AEE) is a cooperative, community based tourism initiative tasked with fighting poverty through economic development and supplemental income generation. AEE was initiated after a lengthy community needs analysis and planning process involving several villages located within Kien Sangker Commune, Chansar Commune, and Knapor Commune in Siem Reap Province. In Cambodia communes are sub-district governmental organisations that provide administration services.

## **Proposed Accommodation**

### **Somadevi Angkor Resort & Spa** (or similar)

Sangkat Svay Dangkum,  
Siem Reap  
Town, Cambodia



- Each teacher will have a private room
- Students will sleep 2 per room (males separate from females), with triples in the event of odd numbers

### **Village Stay**



Cambodia 'communes' are administrative divisions. The term is a holdover from the socialist era of the 1970s. In Siem Reap Province, we work with a collection of communes located about 40 Km east of the Siem Reap Town. They include Kien Sangker Commune, Chansar Commune, and Knapor Commune.

Here, participants will be stay in traditional houses. Males will stay in separate houses from females. All meals will be eaten with the whole group at the village community centre.

Each home has a toilet, cold water 'bucket' shower and limited electricity. Each visitor will be provided with a mosquito net, a clean mattress, a blanket, a pillow and fresh sheets.

## **Costs**

Air fare and transportation—2500 RMB inclusive

Tour Agency – 10 000 RMB

Insurance – included in trip cost

Chaperone costs – 300 RMB

Misc- transaction fees and emergency funds- 850 RMB

-----  
Deposit and air fare – 5650 RMB paid to the Financial Office by Sep. 6<sup>th</sup>

Remaining Amount-8000 RMB paid to paid to the Financial Office by Oct. 18<sup>th</sup>

**Total – 13650 RMB**

\*excess funds will be returned to the student's family

## **Flights:**

Outbound: Sunday, Nov 17

CZ 3063 GUANGZHOU – SIEM REAP 15:35 – 17:20

02HR 45MIN / Dinner served

Returning: Friday, Nov 22

CZ 3064 SIEM REAP – GUANGZHOU 18:20 – 21:55

02HR 30MIN / Dinner served

*Flights with China Southern Airlines*

## **Proposed Itinerary**

ITINERARY IN BRIEF		
Day 01	17 NOV 2019 (SUN)	China – Arrives Siem Reap by CZ 3063 1535 1720 & Welcome Dinner
Day 02	18 NOV 2019 (MON)	Visit Panorama Museum – Explore Angkor Wat – Ta Prohm & Angkor Thom, French Quarter & visit Night Market
Day 03	19 NOV 2019 (TUE)	Visit Wat Thmey – APOPO Center – Chansar Community Village Stay & Project Orientation

**Day1. Sunday, 17 November**

**Travel Day: Guangzhou to Siem Reap ~ Welcome Dinner**

15.35 Depart GUANGZHOU

17.20 Arrive in SIEM REAP

18:20 After formal immigration procedures, meet with your guide(s) and transfer to a local restaurant for a welcome dinner.

18.40 Welcome dinner at local restaurant

19.40 Transfer to your hotel and check-in

*Meals Included: Dinner*

*Accommodation: Somadevi Angkor Resort & Spa*

**Day 2. Monday, 18 November**

**Angkor Panorama Museum ~ Temple Visits ~ Dinner in French Quarter ~ Night Market**

8:00 Breakfast at the hotel restaurant

08:45 Transfer to the Angkor ticket centre and purchase tickets

9:20 Follow you guide a few steps to the [Angkor Panorama Museum](#) to gain some context before visiting the magnificent ruins.

10:30 Transfer to Angkor Wat temple begin the tour famous [Angkor Wat temple](#) – the best preserved of all the Angkorian temples.

12:30 Transfer for lunch at a local restaurant near [Srah Srang](#)

13:30 After lunch, explore two more temples with our local guide: [Ta Prohm](#) and the [Bayon temple complex](#)

16:00 Return to your hotel and freshen up and take a nap and/or a swim

18:00 Dinner at a local restaurant in the city's old [French Quarter](#)

19:30 After dinner, stroll through the Siem Reap Art Center Market, which brings together the most exciting examples of craftsmanship in Cambodia today.

*Meals Included: Breakfast, Lunch, Dinner*

*Accommodation: Somadevi Angkor Resort & Spa*

**Day 3. Tuesday, 19 November**  
**Killing Fields ~ APOPO Visitors Centre ~ Transfer to Village Stay**  
**~ Begin Community Development Project**

08.00 Enjoy breakfast at your hotel

09:00 [Visit Wat Thmei](#), Siem Reap's primary killing fields, during the Khmer Rouge-era.

09.30 Visit the [APOPO Visitors Centre](#) and experience the realities of humanitarian de-mining and how we train rats to save lives. You will learn about the mine clearance process from an expert, enjoy a series of videos showing our work and can read all about how Cambodia became one of the most mine affected countries in the world.

10:45 Transfer out of town to the countryside where we'll work on a community development project. First you'll be treated by local residents and then will check into the homestay. You will stay in teams of 3 or 4 in a local family's house. The village does not have constant electricity. You will be provided with fresh sheets, blankets, pillows and mosquito nets. All will be explained by your guides who will be on hand to assist with communications and questions.

After that, you will work with our local people in the village on the construction project.

Lunch will be arranged in the village

In the afternoon community and project orientation.

Note: On arrival, the group will receive a briefing and orientation to the

local community and their project.

*Meals Included: Breakfast, Lunch, Dinner*  
*Accommodation: Village Stay*

**Day 4. Wednesday, 20 November**  
**Development Project ~ Craft Lesson ~ Cooking Activity**

7.00 Breakfast at the community centre  
8.00 Begin community development project. Over the next few days volunteers can expect laborious tasks including digging and the manual transfer of building materials  
11.00 break time from project work  
12.00 follow by lunch will be arranged at the village  
14.30 Thatch weaving/ Broom weaving  
16.00 Cooking class with local family  
17.00 Meet at community centre to meet with local students  
18.00 dinner and overnight in homestay

*Meals Included: Breakfast, Lunch, Dinner*  
*Accommodation: Village Stay*

**Day 5. Thursday, 21 November**  
**Development Project ~ Ox-cart ride to Jungle Temple ~ Cooking Activity ~ Rural Walking Tour - BBQ Sunset Dinner**

07.00 Enjoy breakfast at community centre  
08.00 Work on community project  
11:30 Return to your village-stay to freshen up  
13.00 Lunch at community centre  
14.00 Transfer to Samrong village to start an ox-cart ride to [Banteay Ampil jungle temple](#)  
16.00 Take a short transfer to Knapor High school and receive past-project orientation to understand the impact of that visiting students have made  
17.00 Take walking tour along a canal through the vivid green paddy fields stop at a bamboo hut. Here enjoy a farewell BBQ dinner along with a spectacular sunset over a small lake.

*Meals Included: Breakfast, Lunch, Dinner*

*Accommodation: Village Stay*

**Day 6. Friday, 22 November**  
**Complete Project ~ Project Handover Ceremony ~ Final Market Visit ~ Depart Cambodia**

07.00 Enjoy breakfast at community centre  
08.00 Continue project work  
12:00 Enjoy lunch at community centre  
14.00 Undertake a project handover and traditional monk-led blessing ceremony and say goodbye to hosts  
15.00 transfer back to Siem Reap make last visit to the markets  
16.30 Transfer group to the airport for checkin  
18:20 Flight departs Cambodia  
21.55 Flight lands in Guangzhou

*Meals Included: Breakfast, Lunch*  
*Accommodation: none*

## 旅行方案

目的地: 柬埔寨暹粒省



旅行日期:2019年11月17号-22号

## **百思游学中心**

百思游学中心是一家香港特许旅行社，由合格且经验丰富的教师创建和管理。我们协调整个亚洲的学校服务学习之旅，重点是与有需要的社区建立可持续的伙伴关系。参与我们的计划让参与者感到他们与所在社区真正联系并为他们的发展做出了重大贡献。这些经验旨在帮助学生成为负责任的全球公民。

我们的课程为参与者提供提高沟通，团队合作，解决问题和领导力相关的重要生活技能的机会。学生有可能受到香港教育局，国际文凭组织或其他教育机构颁发的学分。

## **服务领域**

**个性化网站:**每个学校都会建立一个关于旅行计划细节的自己的网站。每个网站都有一个嵌入式讨论论坛，可用于旅行之前，期间和之后。

**签证安排:**百思游学中心会协助所有的签证。

**交通:**百思游学中心会协助所有的交通安排。

**活动安排:**百思游学中心会协助合作学校安排所有的行程和住宿。

**风险管理:**百思游学中心为所有项目活动提供相关风险管理文件。

**旅游保险:**百思游学中心可以为所有参与者安排所有活动的保险。

**旅行证书:**所有参与者旅行结束后将授予公益服务证书。

**活动 T-shirts:**在出发前，每位参与者将派发一件活动 T-shirts，增加认同感和提高团队精神。

## 服务计划（社区发展计划）

Angkor Educational Experience (AEE) 是一项以社区为基础的合作旅游活动，其任务是通过经济发展和创造额外收入来消除贫困。AEE 是在经过漫长的社区需求分析和规划过程之后发起的，涉及暹粒省 Kien Sangker 公社、Chansar 公社和 K Napor 公社内的几个村庄。在柬埔寨，公社是提供行政服务的分区政府组织。

## 住宿计划

### Somadevi Angkor Resort & Spa (or similar)



Sangkat Svay  
Dangkum, Siem Reap  
Town, Cambodia

- 每位老师将配备一个私人房间
- 学生两个人一个房间（男女分开），如果出现奇数就三个人一个房间。

## 民宿



柬埔寨的“公社”是行政分区。这个词是从 20 世纪 70 年代社会主义时期沿用至今的说法。在暹粒省，我们与位于暹粒镇以东约 40 公里的一批公社合作。他们包括 Kien Sangker 公社、Chansar 公社和 KNapor 公社。

在这里，参与者将住在传统的房子里。男女分开住。所有的饭菜都将在村社区中心和全体成员一起吃。

每间房子都有一个厕所，冷水“水桶”淋浴和有限的电力。每位访客将获得蚊帐、清洁床垫、毛毯、枕头和干净的床单。

## 费用

机票和其他交通费用—2500 RMB 含税

旅行公司—10 000 RMB

保险 – included in trip cost

陪同老师花费—300 RMB

其他- 交易费 和应急基金- 850 RMB

-----  
定金和交通费用—5650RMB 请于 9 月 6 号前交至财务室。

余额 8000 RMB 请于 10 月 18 号前交至财务室。

**总价- 13650 RMB**

\*excess funds will be returned to the student's family  
多余费用将退还给家长。

### **航班信息:**

出发日期: 11月17号, 星期天

CZ 3063 广州 - 暹粒 15:35 - 17:20

2小时45分钟 / 含餐

返程日期: 11月22号, 周五

CZ 3064 暹粒 - 广州 18:20 - 21:55

2小时30分钟 / 含餐

*中国南方航空公司的航班*

### **拟定行程**

ITINERARY IN BRIEF		
Day 01	17 NOV 2019 (SUN)	China – Arrives Siem Reap by CZ 3063 15:35 17:20 & Welcome Dinner
Day 02	18 NOV 2019 (MON)	Visit Panorama Museum – Explore Angkor Wat – Ta Prohm & Angkor Thom, French Quarter & visit Night Market
Day 03	19 NOV 2019 (TUE)	Visit Wat Thmey – APOPO Center – Chansar Community Village Stay & Project Orientation
Day 04	20 NOV 2019 (WED)	Chansar Community – Service Project Work - Traditional Craft Weaving, Broom Making & Cooking Class
Day 05	21 NOV 2019 (THU)	Chansar Community – Service Project Work – Ox Cart Ride Visit Banteay Ampil temple, Project Orientation, Sunset Walking Tour & BBQ Dinner
Day 06	22 NOV 2019 (FRI)	Chansar Community – Service Project Work – Traditional Monk Blessing - Siem Reap & Departure CZ 3064 18:20 – 21:55

第一天. 11月17号, 星期天  
前往目的地: 广州到暹粒~欢迎晚餐

15.35 从广州出发

17.20 到达暹粒

18:20 按照正常程序整顿后与导游见面, 接着转移到当地餐厅吃欢迎晚餐。

18.40 与当地餐厅吃欢迎晚餐

19.40 回酒店办理入住

包含膳食: 晚餐

住宿: *Somadevi Angkor Resort & Spa*

第二天. 11月18号, 星期一  
吴哥全景博物馆~寺庙参观~法国街区就餐~夜市

8:00 酒店餐厅吃早餐

08:45 前往吴哥购票中心购票

9:20 跟随导游移步到吴哥全景博物馆 ([Angkor Panorama Museum](#)), 在参观这壮丽的遗址之前了解一些关于这里的情况

10:30 移步到著名的吴哥窟寺参观。吴哥窟寺 ([Angkor Wat temple](#))  
- 吴哥保存最完整的寺庙

12:30 前往皇家浴池 [Srah Srang](#) 附近的一家餐馆吃午餐。

13:30 午餐后与当地导游前往参观两座寺庙，塔布茏寺 ([Ta Prohm](#)) 和拜昂寺庙建筑群 ([Bayon temple complex](#))

16:00 返回酒店梳洗一下，小憩一会儿和/或游泳

18:00 前往老城区的法国区 ([French Quarter](#))，在当地餐馆吃晚餐

19:30 晚饭后，漫步在暹粒艺术中心市场，那里汇集了当今柬埔寨最令人兴奋的手工艺品

*包括膳食：早餐，午餐，晚餐*

*住宿：Somadevi Angkor Resort & Spa*

### 第三天. 11月19号，星期二

#### 杀戮场~APOPO 游客中心~转移到乡村居住~开始社区发展项目

08.00 在酒店享用早餐

09:00 参观 [Wat Thmei](#)，暹粒在红色高棉时代的主要杀戮场。

09.30 参观 apopo 访客中心 ([APOPO Visitors Centre](#))，体验人道主义排雷以及我们如何训练老鼠来拯救生命。你将从一位专家那里了解排雷过程，欣赏一系列展示我们工作的视频，并阅读柬埔寨是如何成为世界上受地雷影响最严重的国家之一的。

10:45 从城镇前往到农村，在那里我们将进行一个社区发展项目。首先，你将得到当地居民的接待，然后入住民宿。你们将入住到一个由

三到四个人一组的民宿。这个村庄没有稳定的电力。民宿会为您提供干净的床单、毛毯、枕头和蚊帐。所有这些都将由你们的导游来解释，他们将在场协助沟通和解答问题。

之后，你们将和当地居民一起合作开展建设项目。

午餐将由村庄安排。

下午是社区和项目指导。

备注：到达后团体将收到一份简介和当地社区及其项目的指导。

*膳食包含：早餐，午餐，晚餐*

*住宿：村庄民宿*

#### **第四天. 11月20号, 星期三 发展项目 ~ 工艺课 ~ 烹饪活动**

7.00 社区中心吃早餐

8.00 开始社区发展项目，接下来的几天志愿者可以体现一下体力劳动  
包括挖掘和手动转移建筑材料

11.00 中场休息

12.00 在当地村庄吃午餐

14.30 茅草编织

16.00 和当地家庭一起上烹饪课

17.00 在社区中心和当地学生见面

18.00 晚餐和寄宿过夜

*膳食包含：早餐，午餐，晚餐*

*住宿：村庄民宿*

#### **第五天. 11月21号, 星期四**

发展项目~ 坐牛车到丛林寺 ~ 烹饪活动~ 乡村步行游览- 烧烤日落晚餐

07.00 在社区中心享用早餐

08.00 进行社区项目

11:30 返回你的民宿-稍作梳洗

13.00 社区中心吃午餐

14.00 前往三隆村坐牛车到班迭安普尔丛林寺 (Banteay Ampil jungle temple)

16.00 前往 Knapor 高中，了解以往项目的情况，理解访客学生对这里作出的影响

17.00 沿着一条运河散步，穿过生动的绿色稻田，在竹棚里驻足停留。在这里享受告别 BBQ 晚餐，并在一个小湖上欣赏壮观的日落

*膳食包含：早餐，午餐，晚餐*

*住宿：村庄民宿*

**第六天. 11月22号, 星期五**

项目结束~ 项目交接仪式~ 最后市集游览~ 离开柬埔寨

07.00 在社区中心享用午餐

08.00 继续进行社区项目

12:00 社区中心享用午餐

14.00 进行项目交接和传统僧侣主持的祝福仪式，并向主人道别

15.00 返回暹粒进行最后的市集游览

16.30 前往机场值机

18:20 坐飞机离开柬埔寨

21.55 飞机到达广州

*膳食包含：早餐，午餐*

*住宿：无*